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Protokoll Styrelsemöte 3 
Sammanträde med GFS styrelse 2024/2025 

 

Tid:  05 november 2024, 14.00 (beräknad sluttid 17:00)   

Plats:  Eva Wibergs rum.  

Närvarande:   

Melker Wargbaner, GFS ordförande  

Viktor Sjödahl, GFS Vice Ordförande, sekreterare 

                     Alva Limbäck, ledamot Chalmers Studentkår  

Stella Donning, ledamot HHGS 

Bahram Fendi, ledamot Sahlgrenska Akademins Studentkår (ankommer 
14:22) 

Siri Larsson, ledamot Göta studentkår 

 

§ 1 Preliminärer  

 

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 

Melker Wargbaner öppnar mötet 14.05 

 

Styrelsen beslutar 

att finna mötet behörigt utlyst 

 

§ 1.2 Val av mötesfunktionärer 

Presidiet föreslår 

Melker Wargbaner som mötesordförande 

Viktor Sjödahl som mötessekreterare 

Siri Larsson som justeringsperson 

Alva Limbäck som justeringsperson 

Styrelsen beslutar  

Att välja: 

Melker Wargbaner som mötesordförande 

Viktor Sjödahl som mötessekreterare 

Siri Larsson som justeringsperson 

Alva Limbäck som justeringsperson 
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§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan 

                       

                      Presidiet föreslår: 

                      att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar och tillägg 

 

                      Styrelsen beslutar 

                      att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar och tillägg 

                      

            

 

§ 1.4 Föregående mötesprotokoll   Bilaga 1 

                      

                     Styrelsen beslutar 

                     att godkänna föregående mötesprotokoll  

  

§ 1.5 Mötets offentlighet  

                     Styrelsen beslutar  

                      

                     att hålla ett öppet möte med undantag av punkt 4.1  

  

 

§ 1.6  Mötets beslutsmässighet 

  

                    Styrelsen beslutar 

                    att anse mötet beslutsmässigt 

 

§ 2 Rapporter 

 

§ 2.1 Rapport från GFS presidium  Bilaga 2 

Föredragande: Presidiet 

 

Styrelsen beslutar  

att lägga rapporten till handlingarna 
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§ 2.2 Presidiebeslut  Bilaga 3  

Föredragande: Presidiet 

 

Styrelsen beslutar  

att lägga rapporten till handlingarna 

   

 

                      

§ 2.3 Rapport från GBG7000+  Bilaga 4  

Fördragande: Presidiet  

 

Styrelsen beslutar  

att lägga rapporten till handlingarna 

   

 

§ 2.4 Rapport från kårerna 

Fördragande: Respektive kår  

   

Konstkåren: Inte närvarande  

 

Chalmers: Mer fokus på verksamhetsplanens olika delar i det dagliga 

arbetet. Hela kårledningen har varit på teambuilding-vecka förra veckan, 

åkte på Idealistic i Milano vilket är ett utbyte mellan internationella 

universitet. Jubileumsvecka nästa vecka, väldigt mycket prepp för det, 

julbord i slutet av november som det är en del jobb med.  

 

Göta: Vi har två fakulteter som kommer att slås ihop 1a januari, vi jobbar 

nu med att arbeta igenom alla våra stadgar för att de skall kunna 

överensstämma med det framtida läget. Vi har en studentpolitisk 

fokusfråga angående återhämtning. Var på SFS medlemsmöte i Örebro, 

mycket kul och intressant information om vad som händer nationellt, 

hade Comedy Club som gemensamt event, gick väldigt bra, tuff 

ekonomisk situation i och med det minskade statsanslaget. 

 

SAKS: Vid senaste fullmäktige beslutades att vi skulle stötta GUDK:s 

ansökan om att bli sin egen kår för GU:s doktorander, varit en del arbete 

med det. Jobbat med en del studiesociala frågor, SFS-medlemsmötet var 
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kul och mycket lärorikt, Villa medici firade 50 år, väldigt roligt. Jobbat 

mer aktivt med verksamhetsplanen, sexmästeriet har jobbat mer med 

serveringstillstånd och välkomnar ett kårgemensamt arbete i frågan. 

 

HHGS: HHGS-veckan gick väldigt bra! Hade en föreningsmässa, en 

humanjuridisk mässa som har expanderat en del. HHGS balen var sedan 

på lördagen, var mycket trevligt! Har expanderat HHGS lokaler på 

Handels med en ny vinge. Gadden imorgon och på torsdag, väldigt 

mycket att göra och kommer bli väldigt roligt. Försökt expandera HHGS 

Tiktok och marknadsföring, på sociala medier vilket har varit kul och 

lärorikt! Mycket studiesociala event kommande månad, kommer bli 

intensivt.  

 

 

Styrelsen beslutar 

att lägga rapporten till handlingarna.  

 

 

2.5 Övriga rapporter 

 

2.5.1 Rapport från Folkuniversitetet Väst                                               Bilaga 5  

 

 Fördragande: Presidiet  

 

Styrelsen beslutar  

                      att lägga rapporten till handlingarna 

 

 

 

     Paus från 14:52 till 15:00 

 

§ 3 Beslutsärenden 

 

§ 3.1 Fastställande av årsredovisning  Bilaga 6 
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Förslag till beslut 

Att anta årsredovisningen för räkenskapsåret 2023-07-01 - 2024-06-30. 

 

att anta verksamhetsberättelsen för räkenskapsåret 2023-07-01 - 2024-06-

30. 

 

Styrelsen beslutar 

Att anta årsredovisningen för räkenskapsåret 2023-07-01 - 2024-06-30. 

 

att anta verksamhetsberättelsen för räkenskapsåret 2023-07-01 - 2024-06-

30. 

 

 

 

§ 3.2  Fastställande av ansvarsfrihet  Bilaga 7 

 

Presidiet föreslår 

Att GFS beviljar styrelsens samtliga ledamöter ansvarsfrihet för 

räkenskapsåret 2023-07-01 - 2024-06-30. 

 

Styrelsen beslutar 

att GFS beviljar styrelsens samtliga ledamöter ansvarsfrihet för 

räkenskapsåret 2023-07-01 -2024-06-30. 

 

Ordningsfråga:  

 

Melker Wargbaner yrkar 

 

Att välja Siri Larsson till mötesordförande under punkt 3.3 

 

Styrelsen beslutar  

 

Att välja Siri Larsson till mötesordförande under punkt 3.3 

 

Melker Wargbaner justerar ut sig. 
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§ 3.3  Fyllnadsval av suppleant SGS styrelse  Bilaga 8 

 

 

Presidiet föreslår 

 

att välja Melker Wargbaner till suppleant i SGS styrelse med 

mandatperiod till 2024-12-31  

 

                 

                     Att direktjustera punkten  

 

 

Styrelsen beslutar 

 

att välja Melker Wargbaner till suppleant i SGS styrelse med 

mandatperiod till 2024-12-31 

                 

                     Att direktjustera punkten 

 

 

                      Melker Wargbaner justerar in sig 

 

§ 4 Diskussionsärenden 

 

§ 4.1  Gemensamt aktivitetshus för Göteborgs studenter 

 

Behandlas som stängd punkt 

 

 

PAUS: 15:53 – 16:00  

 

§ 4.2 Kommunikation inom GFS   Bilaga 9 

 

HHGS: Förra mötet kan formalia ha gjort att man drog över tiden för mötet, något 

som kan ses som ett exempel på när formalian går för långt. Dock har dagens stym 

varit på en bra nivå och har inte stört mötet.  
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Presidiet: Talarlista har en risk att bli flaskhals. Möjlighet att öppna upp för fler flytande 

diskussioner.  

 

HHGS: En idé om att mötesordförande gör en avvägning på diskussionens natur innan 

dess start och avgör vilken nivå på diskussion behövs.  

 

Göta: Framför allt vid beslut och val – att handlingen är tydlig och att “att-satserna” är 

tydliga och står på rätt ställe i handlingarna.  

 

Chalmers: Flexibilitet är viktigt och bör tas i beaktning  

 

HHGS: Föredragande har möjlighet att svara som replik inom diskussionen och går 

före i talarlistan.  

 

SAKS: Bra nivå på formalia, bra att vid hetsigare diskussion ha talarlista.  

 

Göta: Försök släppa formalia-begreppet replik lite då det används fel. Fokusera mer på 

att göra det möjligt för föredragande att svara på frågor under punkten även om det 

bryter mot talarlistan.  

 

HHGS: Tänka på föregående års att-satser och liknande, dubbelkolla att-satsens 

riktighet.  

 

 

 

 

 

§ 4.3             Representation vid studentforums beredningsmöten                                                                               

Bilaga 10 

 

Förra beredningsmötet upplevdes inte vara tidseffektivt relaterat till vad som är det 

uttalade syftet med mötet.  
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Föreslås att en diskussionspunkt görs innan beredningsmötena där samtliga kårer får 

komma med punkter och ämnen man vill diskutera innan beredningsmötet. Får bifall 

inom styrelsen 

 

Vill se ett stort fokus från mötet i att dagordning och agendan sätts, beredningsmötet 

måste ha ett starkt fokus.  

 

Förslag på åtgärd: Rullande schema där två olika kårer går på mötet. Kommer fram att 

det dock kan bli rörigt och gör att fler måste sätta sig in i mötets formalia och rutin.  

 

Vi i kårerna måste gemensamt vara starka under beredningsmötet och tydliga med hur 

vi vill att samtalet skall gå.   

 

 

§4.4              SGS - Boendemöjlighet för studenter vid andra         Bilaga 11 

                    Lärosäten 

 

              Göta kollar med resten av sin kårstyrelse angående var dem står i frågan.  

 

              Det är en stor fråga och något som vi ser seriöst på. Man ser att det är något 

som behöver tittas på närmare för att undvika kryphål. Förfrågan om att få ytterligare 

information. Deadline till måndag lyfts upp som alternativ. GFS efterfrågar mer 

information och en efterfrågan från SGS att bordlägga punkten till sitt nästkommande 

STYM.  

§ 5 Avslutning 

 

§ 5.1 Övriga frågor: 

                 

             5.1.1 Diskussionsworkshop  

SAKS som plats för nästa diskussionsworkshop 20e november.  

 

         Stella Donning justerar ut sig 16:58.   

 

§ 5.2 Nästa möte 

 

3e december 2024, 14–17 i Ewa Wibergs-rum  
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§ 5.3 Mötesutvärdering 

Valberedningen öppnades upp för fri kandidatur men detta har inte gjorts. Det behöver 

informeras ut till ledamöter och suppleanter innan möteshandlingarna skall in till nästa 

STYM.  

 

 

§ 5.4 Mötets avslutande 

 

Mötet avslutas 17:10  
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Protokoll Styrelsemöte 3 
Sammanträde med GFS styrelse 2024/2025 


 


Tid:  05 november 2024, 14.00 (beräknad sluttid 17:00)   


Plats:  Eva Wibergs rum.  


Närvarande:   


Melker Wargbaner, GFS ordförande  


Viktor Sjödahl, GFS Vice Ordförande, sekreterare 


                     Alva Limbäck, ledamot Chalmers Studentkår  


Stella Donning, ledamot HHGS 


Bahram Fendi, ledamot Sahlgrenska Akademins Studentkår (ankommer 
14:22) 


Siri Larsson, ledamot Göta studentkår 


 


§ 1 Preliminärer  


 


§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 


Melker Wargbaner öppnar mötet 14.05 


 


Styrelsen beslutar 


att finna mötet behörigt utlyst 


 


§ 1.2 Val av mötesfunktionärer 


Presidiet föreslår 


Melker Wargbaner som mötesordförande 


Viktor Sjödahl som mötessekreterare 


Siri Larsson som justeringsperson 


Alva Limbäck som justeringsperson 


Styrelsen beslutar  


Att välja: 


Melker Wargbaner som mötesordförande 


Viktor Sjödahl som mötessekreterare 


Siri Larsson som justeringsperson 


Alva Limbäck som justeringsperson 
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§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan 


                       


                      Presidiet föreslår: 


                      att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar och tillägg 


 


                      Styrelsen beslutar 


                      att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar och tillägg 


                      


            


 


§ 1.4 Föregående mötesprotokoll   Bilaga 1 


                      


                     Styrelsen beslutar 


                     att godkänna föregående mötesprotokoll  


  


§ 1.5 Mötets offentlighet  


                     Styrelsen beslutar  


                      


                     att hålla ett öppet möte med undantag av punkt 4.1  


  


 


§ 1.6  Mötets beslutsmässighet 


  


                    Styrelsen beslutar 


                    att anse mötet beslutsmässigt 


 


§ 2 Rapporter 


 


§ 2.1 Rapport från GFS presidium  Bilaga 2 


Föredragande: Presidiet 


 


Styrelsen beslutar  


att lägga rapporten till handlingarna 
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§ 2.2 Presidiebeslut  Bilaga 3  


Föredragande: Presidiet 


 


Styrelsen beslutar  


att lägga rapporten till handlingarna 


   


 


                      


§ 2.3 Rapport från GBG7000+  Bilaga 4  


Fördragande: Presidiet  


 


Styrelsen beslutar  


att lägga rapporten till handlingarna 


   


 


§ 2.4 Rapport från kårerna 


Fördragande: Respektive kår  


   


Konstkåren: Inte närvarande  


 


Chalmers: Mer fokus på verksamhetsplanens olika delar i det dagliga 


arbetet. Hela kårledningen har varit på teambuilding-vecka förra veckan, 


åkte på Idealistic i Milano vilket är ett utbyte mellan internationella 


universitet. Jubileumsvecka nästa vecka, väldigt mycket prepp för det, 


julbord i slutet av november som det är en del jobb med.  


 


Göta: Vi har två fakulteter som kommer att slås ihop 1a januari, vi jobbar 


nu med att arbeta igenom alla våra stadgar för att de skall kunna 


överensstämma med det framtida läget. Vi har en studentpolitisk 


fokusfråga angående återhämtning. Var på SFS medlemsmöte i Örebro, 


mycket kul och intressant information om vad som händer nationellt, 


hade Comedy Club som gemensamt event, gick väldigt bra, tuff 


ekonomisk situation i och med det minskade statsanslaget. 


 


SAKS: Vid senaste fullmäktige beslutades att vi skulle stötta GUDK:s 


ansökan om att bli sin egen kår för GU:s doktorander, varit en del arbete 


med det. Jobbat med en del studiesociala frågor, SFS-medlemsmötet var 
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kul och mycket lärorikt, Villa medici firade 50 år, väldigt roligt. Jobbat 


mer aktivt med verksamhetsplanen, sexmästeriet har jobbat mer med 


serveringstillstånd och välkomnar ett kårgemensamt arbete i frågan. 


 


HHGS: HHGS-veckan gick väldigt bra! Hade en föreningsmässa, en 


humanjuridisk mässa som har expanderat en del. HHGS balen var sedan 


på lördagen, var mycket trevligt! Har expanderat HHGS lokaler på 


Handels med en ny vinge. Gadden imorgon och på torsdag, väldigt 


mycket att göra och kommer bli väldigt roligt. Försökt expandera HHGS 


Tiktok och marknadsföring, på sociala medier vilket har varit kul och 


lärorikt! Mycket studiesociala event kommande månad, kommer bli 


intensivt.  


 


 


Styrelsen beslutar 


att lägga rapporten till handlingarna.  


 


 


2.5 Övriga rapporter 


 


2.5.1 Rapport från Folkuniversitetet Väst                                               Bilaga 5  


 


 Fördragande: Presidiet  


 


Styrelsen beslutar  


                      att lägga rapporten till handlingarna 


 


 


 


     Paus från 14:52 till 15:00 


 


§ 3 Beslutsärenden 


 


§ 3.1 Fastställande av årsredovisning  Bilaga 6 
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Förslag till beslut 


Att anta årsredovisningen för räkenskapsåret 2023-07-01 - 2024-06-30. 


 


att anta verksamhetsberättelsen för räkenskapsåret 2023-07-01 - 2024-06-


30. 


 


Styrelsen beslutar 


Att anta årsredovisningen för räkenskapsåret 2023-07-01 - 2024-06-30. 


 


att anta verksamhetsberättelsen för räkenskapsåret 2023-07-01 - 2024-06-


30. 


 


 


 


§ 3.2  Fastställande av ansvarsfrihet  Bilaga 7 


 


Presidiet föreslår 


Att GFS beviljar styrelsens samtliga ledamöter ansvarsfrihet för 


räkenskapsåret 2023-07-01 - 2024-06-30. 


 


Styrelsen beslutar 


att GFS beviljar styrelsens samtliga ledamöter ansvarsfrihet för 


räkenskapsåret 2023-07-01 -2024-06-30. 


 


Ordningsfråga:  


 


Melker Wargbaner yrkar 


 


Att välja Siri Larsson till mötesordförande under punkt 3.3 


 


Styrelsen beslutar  


 


Att välja Siri Larsson till mötesordförande under punkt 3.3 


 


Melker Wargbaner justerar ut sig. 
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§ 3.3  Fyllnadsval av suppleant SGS styrelse  Bilaga 8 


 


 


Presidiet föreslår 


 


att välja Melker Wargbaner till suppleant i SGS styrelse med 


mandatperiod till 2024-12-31  


 


                 


                     Att direktjustera punkten  


 


 


Styrelsen beslutar 


 


att välja Melker Wargbaner till suppleant i SGS styrelse med 


mandatperiod till 2024-12-31 


                 


                     Att direktjustera punkten 


 


 


                      Melker Wargbaner justerar in sig 


 


§ 4 Diskussionsärenden 


 


§ 4.1  Gemensamt aktivitetshus för Göteborgs studenter 


 


Behandlas som stängd punkt 


 


 


PAUS: 15:53 – 16:00  


 


§ 4.2 Kommunikation inom GFS   Bilaga 9 


 


HHGS: Förra mötet kan formalia ha gjort att man drog över tiden för mötet, något 


som kan ses som ett exempel på när formalian går för långt. Dock har dagens stym 


varit på en bra nivå och har inte stört mötet.  
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Presidiet: Talarlista har en risk att bli flaskhals. Möjlighet att öppna upp för fler flytande 


diskussioner.  


 


HHGS: En idé om att mötesordförande gör en avvägning på diskussionens natur innan 


dess start och avgör vilken nivå på diskussion behövs.  


 


Göta: Framför allt vid beslut och val – att handlingen är tydlig och att “att-satserna” är 


tydliga och står på rätt ställe i handlingarna.  


 


Chalmers: Flexibilitet är viktigt och bör tas i beaktning  


 


HHGS: Föredragande har möjlighet att svara som replik inom diskussionen och går 


före i talarlistan.  


 


SAKS: Bra nivå på formalia, bra att vid hetsigare diskussion ha talarlista.  


 


Göta: Försök släppa formalia-begreppet replik lite då det används fel. Fokusera mer på 


att göra det möjligt för föredragande att svara på frågor under punkten även om det 


bryter mot talarlistan.  


 


HHGS: Tänka på föregående års att-satser och liknande, dubbelkolla att-satsens 


riktighet.  


 


 


 


 


 


§ 4.3             Representation vid studentforums beredningsmöten                                                                               


Bilaga 10 


 


Förra beredningsmötet upplevdes inte vara tidseffektivt relaterat till vad som är det 


uttalade syftet med mötet.  


 







 


  


 


Sida 8 av 9 


Föreslås att en diskussionspunkt görs innan beredningsmötena där samtliga kårer får 


komma med punkter och ämnen man vill diskutera innan beredningsmötet. Får bifall 


inom styrelsen 


 


Vill se ett stort fokus från mötet i att dagordning och agendan sätts, beredningsmötet 


måste ha ett starkt fokus.  


 


Förslag på åtgärd: Rullande schema där två olika kårer går på mötet. Kommer fram att 


det dock kan bli rörigt och gör att fler måste sätta sig in i mötets formalia och rutin.  


 


Vi i kårerna måste gemensamt vara starka under beredningsmötet och tydliga med hur 


vi vill att samtalet skall gå.   


 


 


§4.4              SGS - Boendemöjlighet för studenter vid andra         Bilaga 11 


                    Lärosäten 


 


              Göta kollar med resten av sin kårstyrelse angående var dem står i frågan.  


 


              Det är en stor fråga och något som vi ser seriöst på. Man ser att det är något 


som behöver tittas på närmare för att undvika kryphål. Förfrågan om att få ytterligare 


information. Deadline till måndag lyfts upp som alternativ. GFS efterfrågar mer 


information och en efterfrågan från SGS att bordlägga punkten till sitt nästkommande 


STYM.  


§ 5 Avslutning 


 


§ 5.1 Övriga frågor: 


                 


             5.1.1 Diskussionsworkshop  


SAKS som plats för nästa diskussionsworkshop 20e november.  


 


         Stella Donning justerar ut sig 16:58.   


 


§ 5.2 Nästa möte 


 


3e december 2024, 14–17 i Ewa Wibergs-rum  
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§ 5.3 Mötesutvärdering 


Valberedningen öppnades upp för fri kandidatur men detta har inte gjorts. Det behöver 


informeras ut till ledamöter och suppleanter innan möteshandlingarna skall in till nästa 


STYM.  


 


 


§ 5.4 Mötets avslutande 


 


Mötet avslutas 17:10  
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